
 

Advieslijst commissie Bestuur en Leven 19 juni 2018 

 
 
 
 
 
  Advieslijst van de commissie Bestuur en Leven d.d. 19 juni 2018  
  19.30 uur – 22.45 uur in de raadzaal van het gemeentehuis.  

 
 

Aanwezig:  Mevrouw M.A.T. van den Broek (voorzitter), 
 Mevrouw M.R.P. Philipse (griffier), 
     
 De heer P.J.W. van Lankvelt (CDA), 
 Mevrouw G.W.M. van Mensvoort-Penninix (CDA), 
 De heer R.M. Gruijters (CDA), 
 Mevrouw S.A.H.M. de Bruin (GVB), 
 De heer A.D.M.M. de Wit (GVB), 
 De heer L.A. van den Hoogen (GVB), 
 De heer J.M.M. van Lanen (DOP), 
 Mevrouw G.L.C.W. Jansen (DOP), 
 De heer M.G.W. Kanters (DOP), 
 Mevrouw N. Dijcks-Mijland (VVD), 
 De heer F.H.A. Koolen VVD), 
 De heer T. Rovers  (VVD). 
    
Tevens aanwezig: De heer H.A.J. Willems (wethouder), 
 Mevrouw C.A.J.M. Savelkoul-van Rooij (notuliste). 
  

 Agendapunt Advies 

1. Opening  

2. Vaststelling agenda De agenda wordt volgens concept vastgesteld. 
 

3. Spreekrecht voor 
burgers 

De heer Van Schijndel maakt gebruik van het spreekrecht namens de 
Adviesraad Sociaal Domein m.b.t. raadsvoorstel inzake evaluatie pilot De 
Pionier in Venhorst. Hij benadrukt dat de ASD het grote belang van een 
centrale voorziening in Venhorst als noodzakelijk ziet voor de leefbaarheid en 
saamhorigheid. Zij is echter tegen budgetsubsidie, omdat er geen 
verantwoording nodig is voor de besteding van de Wmo gelden. Het voorstel 
garandeert een permanent subsidiebedrag van €15.000,-. Dit betekent een 
bedrag van €1.500,- per deelnemer. Dit bedrag staat niet in verhouding tot de 
doelgroep en de georganiseerde activiteiten. Dit is de eerste keer dat er een 
budgetsubsidie wordt verstrekt aan een burgerinitiatief. Dat heeft een 
precedentwerking t.o.v. toekomstige burgerinitiatieven. Verder wordt het Wmo 
geld gebruikt voor een professionele coördinator. Indien een gekwalificeerd 
vrijwilliger de taak op zich zou nemen, zouden de kosten bespaard kunnen 
worden.  De voorgestelde besparing is slechts een aanname. Bovendien is er 
geen sprake van rechtsgelijkheid, omdat er in Boekel en HP geen 
gesubsidieerde activiteiten zijn.  
GVB vraagt wat de ervaring van de heer Van Schijndel is bij een bezoek aan 
De Pionier 
De heer Van Schijndel antwoordt dat het geen 10 maar 17 personen betrof. 
Het aantal deelnemers fluctueert echter. Bovendien zal een subsidie aan De 
Pionier een precedent werking hebben.  
DOP vraagt hoeveel dagdelen de subsidie betreft. 
De heer Van Schijndel antwoordt verteld is dat er op dit moment 17 
deelnemers zijn, waarvan 3 personen gebruik maken van 2 dagdelen.  

4. Raadsvoorstel inzake De commissie heeft nog diverse vragen gesteld en de commissie uit hun 
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nieuwbouw KindPark 
Boekel. 

zorgen over de kosten en de verkeersveiligheid. 
  

5. Raadsvoorstel inzake 
binnenklimaat en 
duurzaamheid 
kindcentrum Octopus. 

DOP en CDA adviseren positief naar de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders. VVD en GVB uiten hun zorg over het niet goed 
functioneren van het binnenklimaat en de kosten hiervan. 
DOP verzoekt om het agendapunt terug te laten komen in de 
raadsvergadering. 

6. Raadsvoorstel inzake 
Vangnetuitkering 2017. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

7. Raadsvoorstel inzake 
beleidsuitgangspunten 
en budgettair kader 
2018. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

8. Raadsvoorstel inzake 
evaluatie pilot De 
Pionier in Venhorst. 

CDA en GVB adviseren positief naar de raad conform het voorstel van 
Burgemeester en Wethouders.  
VVD verzoekt om meer informatie over de kaders van de subsidie en DOP 
heeft nog diverse vragen gesteld. 

9. Raadsvoorstel inzake 
extra budget Veilig 
Thuis 2018-2019. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

10. Raadsvoorstel 
inzake 
informatiebeveiliging 
2017. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

 Wethouder Willems zegt toe de burgemeester uitleg te laten geven 
over het begrip Basisregistratie Grootschalige Topografie alsmede wat 
de slechte score van de gemeente Boekel op dit onderdeel betekent 
voor de inwoners van Boekel. 

11. Raadsvoorstel 
inzake het aanwijzen 
van personen in 
samenwerkingsverband
en organisaties. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

 Wethouder Willems zegt toe uit te zoeken of er een 
samenwerkingsverband van het Openbaar Onderwijs is van de 
genoemde gemeenten. 

12 Raadsvoorstel inzake 
jaarplan en begroting 
2019 Regio Noordoost 
Brabant. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 
 

13. Raadsvoorstel 
inzake jaarrekening en 
jaarverslag 2017 
alsmede 
ontwerpbegroting 2019 
BHIC. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

14. Raadsvoorstel 
inzake jaarstukken 
2017, 2e 
begrotingswijziging 2018 
en ontwerpbegroting 
2019 BSOB. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

15. Raadsvoorstel 
inzake begroting 2019 
en jaarstukken 2017 
GGD Hart voor Brabant. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

 Wethouder Willems zegt toe wethouder Buijsse te vragen om de raad 
te informeren of de GGD betrokken kan worden bij de problematiek 
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van De Elzen. 

16. Raadsvoorstel 
inzake begroting 2019 
en jaarverslag 2017 
Werkvoorzieningschap 
Noordoost-Brabant. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

17. Raadsvoorstel 
inzake begroting 2019 
Regionaal Bureau 
Leerplicht en voortijdig 
schoolverlaten Brabant 
Noordoost. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

18. Raadsvoorstel 
inzake begroting 2019 
en jaarstukken 2017 
Regionaal 
Veiligheidshuis Maas & 
Leijgraaf. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

 Wethouder Willems zegt toe de vraag aan de burgemeester voor te 
leggen, waarom de bijdrage van Boekel is verdubbeld. 

19. Raadsvoorstel 
inzake 
programmabegroting 
2019 en 
jaarverantwoording en 
resultaatbestemming 
2017 Veiligheidsregio 
Brabant-Noord. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

20. Raadsvoorstel 
inzake begroting 2019 
en jaarstukken 2017 
Regionale Ambulance 
Voorziening Brabant 
Midden-West-Noord. 

De commissie adviseert unaniem positief naar de raad conform het voorstel 
van Burgemeester en Wethouders. 

21. Raadsvoorstel 
inzake jaarrekening 
2017. 

De commissie ziet graag het agendapunt terugkomen in de raad, zodat de 
desbetreffende portefeuillehouder een toelichting kan geven. 

22. Raadsvoorstel 
inzake voorjaarsnota 
2018 Gemeente Boekel. 

De commissie ziet graag het agendapunt terugkomen in de raad, zodat de 
desbetreffende portefeuillehouder een toelichting kan geven. 

23. Mededelingen, 
ingekomen stukken en 
memo’s. 

CDA verzoekt het college de raad te informeren n.a.v. het overleg wat op 20 
juni a.s. plaatsvindt. 

 Wethouder Willems zegt toe het verzoek bij de burgemeester neer te 
leggen. 

24. Vaststelling 
advieslijst commissie 
Algemene Zaken van 19 
maart 2018 en 
commissie 
Bewonerszaken 20 
maart 2018. 

De advieslijsten worden conform concept vastgesteld. 

25. Rondvraag.  De heer Van Lanen wil graag de hoeveelheid agendapunten van deze 
commissie bespreken in het Presidium in relatie tot een kunnen voeren van 
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een goede inhoudelijke discussie.  
Vz bevestigt dat de commissie in het Presidium geëvalueerd zal worden. 
Wethouder Willems vult aan dat 1 vergadercyclus is komen te vervallen i.v.m. 
de gemeenteraadsverkiezingen en tevens staan er veel Gemeenschappelijke 
Regelingen geagendeerd.  
De heer Kanters ziet graag vermeld staan bij het raadsvoorstel bij welke 
portefeuille het hoort. 
Griffier antwoordt dat het format van het raadsvoorstel zodanig is aangepast 
dat in de volgende vergadercyclus de desbetreffende portefeuillehouder 
vermeld staat op het raadsvoorstel.  
De heer De Wit verzoekt de gemeente om verenigingen, die niet aangesloten 
zijn bij een Bond, te informeren over de AVG. 

 Wethouder Willems zegt toe de vraag bij het college uit te zetten. 

 
 

 Toezeggingen Voortgang 

1. In de commissie Algemene Zaken van 4 december 2017 m.b.t. 
agendapunt inzake raadsvoorstel tot vaststelling van de 
verordening onroerende zaakbelastingen 2018, zegt de 
burgemeester toe bij de behandeling van de jaarrekening 2017 een 
toelichting te geven hoe is omgegaan met de tariefstelling van de 
OZB in 2017. 

 

2. In de commissie Algemene Zaken van 4 december 2017 m.b.t. de 
rondvraag zegt de burg. Toe de vraag terug te koppelen naar 
wethouder Van de Loo waarom de Omgevingskoers niet is 
besproken in de gemeenteraad en welke status de 
Omgevingskoers heeft. 

 

3. In de commissie Algemene Zaken van 4 december 2017 m.b.t. de 
rondvraag zegt de gemeentesecretaris toe een onderbouwd 
antwoord te geven bij de beleidsstukken inzake ICT waarom het 
college geen meerwaarde ziet in het samenwerkingsverband 
BLOU. 

 

4. Burg. Zegt toe, in de commissie AZ van 7 februari 2018 m.b.t. de 
rondvraag, aan de raad een memo te doen toekomen over de 
ontwikkelingen voor de begroting en de diverse gestelde vragen, 
alsmede de haalbaarheid van de herontwikkeling zuidwand. 

Memo 2018/07 en memo 
2018/08 zijn verstuurd. 

 
 


